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tava  que de les diierents fórmwles C-260 no posar&  fi a l’alt volum  cir- ?
aplicables, el tramvia era la menys culatori  que té aquesta carretera i
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Precisament 1’Ajwntament  de zar el tracat  ja existent de la C-260 i , I
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estudi a la Universitat Politecnica  de d’ús exclusiu per al troleibús. ’:


